
Predsjednici VGČ-a: Komunikacija s građanima je
ključna za rad vijeća!
Svi su predsjednici gradskih četvrti složni da građani najviše pritužbi imaju na promet i u mirovanju i u
kretanju, neadekvatan asfalt u ulicama i otpad

Građani postaju svjesniji uloge vijeća mjesnih odbora i vijeća gradskih četvrti, složni su mnogi

predsjednici vijeća gradskih četvrti. Ono što im je još nepoznanica jest što je u nadležnosti

mjesne samouprave, a društvene mreže izvrsna su platforma za komunikaciju s građanima i

prezentiranje aktivnosti vijeća gradskih četvrti i mjesnih odbora. Neki su se u rad vijeća u svojim

početcima uključili upravo kao građani, predlagajući određena rješenja.

-Mislim da se diže svijest građana. Ja sam osobno ušao u vijeće jer sam prvo kao građanin

predlagao rješenja. Prvo sam ušao u opoziciju, a onda na vlast. Društvene mreže su doprinjele

da je sve bliže građanima, da se uključuju, da su informirani o tome što radimo. Mi na taj način

skupljamo i povratne informacije građana što nam uvelike pomaže u radu i znamo što nam je

sljedeće činiti. To je dobra stvar i mislim da građani postaju sve svjesniji uloge vijeća graskih

četvrti – rekao je Dražen Lučanin, predsjednik Vijeća gradske četvrti Črnomerec.

Sličnog je razmišljanja i predsjednik Vijeća gradske četvrti Maksimir, Svibor Jančić, na području

čije gradske četvrti se održavaju i ispitivanja javnog mnijenja građana, ali i suradnja s drugim

gradskim četvrtima.
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-Vjerujem da se građani i njihova svijest mijenja, sudeći po upitima koje primamo od građana.

Ima dosta komunikacije s građanima. Volim reći i da smo mi tome doprinjeli. Građani se trebaju

obratiti mjesnim odborima, nekad odgovaraju brže, nekad sporije, građani moraju shvatiti da ti

ljudi koji su tamo imaju svoj svakodnevni posao. Primjerice, u mjesnom odboru Bukovac, građani

su htjeli sudjelovati na sjednicama. Naši mjesni odbori u gradskoj četvrti često provode i

ispitivanja javnog mnijenja. Imali smo ispitivanje javnog mnijenja zajedno i sa gradskom četvrti

Peščenica-Žitnjak. To je ta suradnja gradskih četvrti koja je potrebna- objasnio je predsjednik

Vijeća gradske četvrti Maksimir, Svibor Jančić.

Upravo je na vijećnicima i samom predsjedniku vijeća gradske četvrti da aktivnosti približi

građanima. Iako vijećnici i predsjednici vijeća sada primaju simbolične naknade za rad u vijeću i

mnogi imaju svoje redovite poslove uz rad u vijeću, ipak im je dužnost savjesno obavljati svoj

posao.

-Posao predsjednika vijeća gradske četvrti je svakodnevni posao. Potrebno je pratiti Plan malih

komunalnih aktivnosti kao najvažniji akt vijeća gradskih četvrti. No, najvažnije je raditi na

svakodnevnim pitanjima građana, održavati sastanke s građanima. Mi smo nedavno primjerice

imali sastanak s građanima Ježdovca kako bismo saslušali njihove probleme. To je bit posla

predsjednika vijeća gradske četvrti- izjavio je predsjednik Vijeća gradske četvrti Novi Zagreb-

zapad, Tomislav Vukoja.

Pitanje većih ovlasti vijećima gradskih četvrti je i pitanje financija. Donedavno su vijeća gradskih

četvrti u proračunu imala stavku koja je već unaprijed bila namijenjena određenim projektima,

pa se postavljalo pitanje koliko su vijeća samostalna ako već imaju zadane projekte. Ta praksa je

sada ukinuta, ali sredstva koja vijeća dobivaju, slažu se gotovo svi vijećnici vijeća gradskih

četvrti, nisu dovoljna za sve projekte.

-Novaca nikad dosta za sve projekte, ali idemo uvijek s ključnim problemima, a onda manje

zahvate rješavamo naredne godine ili negdje tijekom godine u rebalansu – izjavio je Tonko

Bogovac, predsjednik Vijeća gradske četvrti Novi Zagreb-istok.

Svi su predsjednici gradskih četvrti složni da građani najviše pritužbi imaju na promet i u

mirovanju i u kretanju, neadekvatan asfalt u ulicama i otpad. Često oni i ne mogu učiniti sve po

tim pitanjima.

-Građani nam se javljaju često s upitima oko prometa u kretanju, da se vozi brzo i traže

uspornike. To je primjerice, nadležnost MUP-a. Mi možemo poslati upit, ali oni odlučuju o tome-

rekao je Robert Faber, predsjednik Vijeća gradske četvrti Donji grad.

Planovi malih komunalnih aktivnosti već se pripremaju za narednu godinu- predsjednici



najavljuju- uvažit će se zahtjevi mjesnih odbora i komunicirat će se s građanima.

* članak napisan uz financijsku potporu Agencije za elektroničke medije temeljem Programa

ugovaranja novinarskih radova u elektroničkim publikacijama

Margarita Weisz

https://www.zagrebancija.com/author/margarita/
https://www.zagrebancija.com/author/margarita/

